

Bestyrelsesmøde tirsdag den 7.1. 2020 kl. 19.00

I Medborgerhuset Østergade Tønder

Tilstede: JK, HJ, John J, Jens J, KJ, HT, CF, TK

Afbud: BT

1. godkendelse af referat

Godkendt

2. Meddelelser

- **Formand**

Der snakkes om generalforsamling. Datoen bliver d.17/3 kl.19:30 på Hostrups Hotel.

Sønnik har sagt ja til igen at være ordstyrer.

JK har afhentet indvejnings sedler.

TK spørger til hjemmesiden. Jens J, KJ og John J vil sætte sig sammen for at se på det.

- **Meddelelser kasserer**

Regnskab er næsten færdigt.

Der mangler at blive hentet dagskort salg fra OBI, Hostrups Hotel og turist forening. (TK, John J)

HJ og KJ vil kigge på tilskudsordning fra kommunen.

- **Meddelelser VPU / HT**

El fiskeri er færdigt. Det var meget svært at få nok moder fisk. VPU har snakket om kun at udsætte 1 års fisk og ingen smolt, men i stedet bruge pengene på gryd og gydebanker.

HJ har udfyldt ansøgning til lakse kvote.

Vidåen skal i 2020 undersøges for fisk sammen med DTU. HJ og Michael Deacon er med i dette. Der skal nok findes flere frivillige hjælpere til dette.

Udsætnings datoer vil komme senere.

3. Opfølgning på Demo dag

Der snakkes om at arrangement var en god ide. Men at der manglede lidt mere guidning fra værterne. Foreningen havde håbet at flere var mødt op. Dette kan nok skyldes tidspunktet på året og den korte info periode. Hvis dette arrangement skal gentages skal der måske flere udbydere med og ligge i foråret.

4. Hestholm sø/ Jynde vad

HJ er i dialog med Tønder kommune og de har sagt de kan lave det som et vedligehold projekt, men de mangler en godkendelse fra miljøstyrelsen. HJ vil presse på for at der sker noget i sagen. Han har sat Finn Sivebæk og Torben Hansen på som CC på alle mails. Kommunen skal også huske grøde skæring to gange i året. Dette skal også gøres i Nørresø.

5. Året 2020

Der aftales at der kun bliver afholdt en fiske konkurrence og det bliver d.5 juni.

Der vil være 4 junior arrangementer som tidligere år. Datoer kommer senere.

HJ undersøger hvornår leje af Rudbøl sø skal fornyes.

TK tager fat i kommunen ang fritagelse af betaling for leje af vand.

HT vil lave en Vandret tur rundt om Nørresø. Det bliver d.5maj fra 18:30-21:00

HT vil undersøge om det er muligt at temperatur målinger fra Grøn Å og Lægan.

BT og HT vil lave krebs undersøgelse

Året 2020 skal med på næste dagsorden.

6. EVT herunder næste møde d.4.2

John J spørger om det vil være muligt at søge fonde til at bygge et klubhus. Der snakkes om at det ville være en god ide men vi er bange for vedligehold efterfølgende.

Der snakkes om mulighed for lokaler andre steder.

Næste møde d.4.2

TK